
Referat 

Skolebestyrelsesmøde 

Resenbro Skole 

Onsdag d. 23. februar 2022 

Kl. 19.00 – 21.00 

 

 

Mødeleder: Mia  

Referent: Jakob Kleist 

Kageordning: Tine 

Forældrenyt: Dan 

Afbud: Kristoffer, Maria og Bjarke 

 

Dagsorden 
1. 
(O) 

19.00-19.10 

 
Nyt fra: Ledelsens 

            Formanden 
            Andre             

Trivsel på tværs 
- Alle skoler i Silkeborg Kommune 

skal implementere projektet 
Trivsel på Tværs der udspringer 
af TOPI (Tidlig Opsporende 
Indsats), som er et værktøj til 
at indsamle data til arbejdet 
med børnenes trivsel. I 

Silkeborg Kommune vil 
projektet hedde SaTTS 
(Samarbejde om Trivsel på 
tværs). Personalet på skolen 

starter op i næste uge med intro 
og workshop, hvor der bliver tid 
til at arbejde med værktøjet. 

Mere information omkring 
SaTTS kommer i et 
forældrebrev.  
Til næste bestyrelsesmøde viser 
Jakob en præsentation af 
SaTTS. 
 

Kapacitetsudfordringer, Resenbro 
Lokalråd 

- Lokalrådet har kontaktet skolen 
angående kapacitets-
udfordringerne både i 
børnehaven og på skolen. Jakob 

har kontakt til sin chef og 
arbejder på for at få en plan for 

de udfordringer, vi vil komme til 
at stå overfor. Til sommer 
starter 24 børn i 0.klasse, året 
efter 34 børn og i årene frem vil 
der være omkring 36 børn, der 

skal starte i skole. Jakob 
deltager i næste lokalrådsmøde 
for at indgå i dialog omkring 



kapacitetsudfordringer 
fremadrettet. 
  

Opstart efter jul/Corona nedlukning 

- Skolen kører helt almindeligt nu 
og der er igen mulighed for at 
forældrene kan være med til 
morgensang. De ugentlige 
screeningstests på skolen er 
afsluttet og der udleveres kun 
selvtest til de børn, der ikke har 

været smittet endnu.  
 
Besøg af AT 

- Arbejdstilsynet var forbi skolen i 
går til et varslet besøg. Der blev 
gennemgået fysisk og psykisk 

APV og den tilsynsførende var 

med rundt og se skolen. Den 
tilsynsførende snakkede med 
Jakob, Helle, Allan og Dorte. 
Besøget varede ca. 3 timer. Den 
tilsynsførende havde ikke noget 
at påpege og skolen blev tildelt 

en grøn smiley. 
 

Indsatsområder MED. ”Når sproget slår” 
- Der registreres en del 

hændelser, hvor personalet 
bliver udsat for verbal vold og 
det registreres som såkaldte 

”høje følelsesmæssige 
belastninger”. MED-udvalget har 
derfor besluttet at igangsætte et 

arbejde omkring ”når sproget 
slår”, hvor både personale, 
elevråd og skolebestyrelse skal 
arbejde med nogle retningslinjer 

omkring sproget og sprogbrug. 
 

2. 
(O-D) 
19.10-19.40 

 
Budget 2022 (foreløbig) 
Se bilag 

 
Jakob gennemgår budgettet for 2022. 
Det forventes at skolen kommer ud med 

et underskud i regnskabsåret 2022. 
Underskuddet kan tilskrives øgede 
udgifter til børn i inklusionstilbud. 
Underskuddet er acceptabelt og der er 
balance i indtægter/udgifter på 
lønsiden. Det er endnu ikke afklaret, 
hvad det endelig budget bliver, men det 

forventes, at blive afklaret i marts.  
 

3. 
(O-D) 
19.40-20.00 

 
Planlægning af skoleåret 2022-2023 
Se bilag 

 
Jakob gennemgår tidsplan og principper 
for fagfordeling med hovedpunkterne: 
Inddragelse, gennemsigtighed og 

medansvar. 
Jakob gennemgår personalets 
evaluering af igangværende skoleår 
gennem en padlet.   
 



O: orientering D: drøftelse B: beslutning 

4. 
(O-D) 
20.00 – 20.15  

 
Pause 
 

 
 

5. 
(O-D) 
20.15 – 20.45 

”Den kompetente skolebestyrelse” 5 
Kursus skolebestyrelse  

Kursusdelen handler om:  
- skolebestyrelsens indflydelse (det at 
gøre sin indflydelse gældende),  
- et godt samarbejde (bl.a. samarbejde 
mellem skolebestyrelse/skole, 
forældreråd/skolebestyrelse, 
samarbejde med andre 

skolebestyrelser) 
- synliggøre skolebestyrelsens arbejde 
og resultater (bl.a. på forældremøder og 
når der skal vælges til skolebestyrelsen) 
- fra princip til virkelighed.   
 
Bestyrelsen ønsker at gennemgå 

principperne løbende over året til 
bestyrelsesmøderne, men at der også er 
tid til en mere fri snak omkring 
hverdagen og trivslen på skolen/SFO. 

20.45-21.00 Evt. Lige nu er der en virksomhedspraktikant 

i SFOen i et afklaringsforløb.  
 
Der er fortsat et arbejde i gang omkring 
sikker skolevej bl.a. med hjælp fra 
lokalrådet.  

https://www.prologio.com/

